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Tid: 12:01
Plats: Acceptorn

Närvarande

Ordförande Adam ”Ortis” Orthag
Vice Ordförande Alexander ”Alex” Ternström

Kassör Hugo Modin Asklid
Sekreterare Hugo ”Råde” Rådegård

Veckobladerist Alexander ”Bohlin” Bohlin
Kandidatansvarig Isak Apelqvist (12:25-)

Årskursrepresentant åk1 Kasper Aasmundsen
Matansvarig Adam Molnar

§1 Mötets öppnande Adam Orthag öppnar mötet kl. 12:01.

§2 Val av justerare Adam Molnar väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet
• Ortis har varit med på programrådet för F, mailat med PA om vårt möte

med dem, samt hämtat material till Student Voice.
• Alex har tagit emot mail, om än inte skickat något själv. Han handlade

till förra veckans asparr tillsammans med Hugo.
• Hugo antar att han har bokfört lite.
• Råde har skrivit och publicerat förra veckans mötesprotokoll.
• Kasper har fortsatt hålla koll på kurserna, framförallt programmeringen.

§5 Kurser
• Åk1: I Diskret matematik verkar TM anse att inlämningarna är rätt

svåra. Hegarty anses dock vara en ganska bra föreläsare. I Mekanik 2 är
det många som har det svårt med andra veckans uppgifter på OpenTA.
De har nu börjat på relativitetsdelen i kursen.

• Åk2: Labbarna i Optik började igår. I Kontinuummekanik har alla snart
haft den första labben. Vissa har även haft den andra.

• Åk3: Miljöfysiken går ganska segt framåt. De flesta är fokuserade på
kandidatarbetet.

• Master: Mastervalet har nu stängt för ordinarie ansökan.

§6 Aspning Vi hade vårt första asparr i onsdags. Det kom fyra aspar.
Imorgon kommer vi att ha vårt nästa (och sista) asparr. Vi kommer att vara
hemma hos Alex och börja kring 18. Alex och Hugo handlar på morgonen.

§7 Programråd F Ortis var på programråd för F i torsdags. Inför mötet hade de intervjuat fler
studenter på sektionen, med fokus på studenter i första årskursen som det går
sämre för. Generellt visade det sig att dessa studenter pluggar väldigt mycket
och att de ofta bor långt bort ifrån Göteborg. De gick även på färre föreläsning-
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ar än snittet, antagligen på grund av att de bor långt bort. Det framkom även
att studenter som har gått basår är överrepresenterade bland de det går sämre
bland. Den upptäckten ledde dem till att jämföra resultaten mellan olika antag-
ningsgrupper. En jämförelse de gjorde var att jämföra medelresultatet på första
läsperiodens tentor. Där visades att de som blev antagna från Matematik- och
fysikprovet hade bäst resultat med ett medel på 22 poäng. Sämst var resulta-
ten för de som kom ifrån basåret med ett snitt på 12 poäng. Resultatet från de
övriga hamnade däremellan på 17-18 poäng. De undersökte också hur många
högskolepoäng studenter från de olika antagningsgrupperna klarat under den
första terminen i snitt. Snittet där var för Matematik- och fysikprovet 23, för
de ifrån Tekniskt basår 13 och övriga antagningsgrupper hamnade i intervallet
19-22 högskolepoäng. I ljuset av dessa upptäckter ska de kolla på att ta in färre
studenter från Tekniskt basår, men öka antalet som tas in från Matematik-
och fysikprovet. De håller även på att undersöka att starta upp någon slags
mentorskap där de studenter som har det tufft får hjälp av äldre studenter.
En annan sak som togs upp är att de har jämfört vår Inledande matematisk
analys med motsvarande kurs på KTH. Tentan på KTH är strukturerad med
båda en godkäntdel och en överbetygsdel. Uppgifterna på KTHs tentor be-
dömdes vara lättare, men gränserna för godkänt var högre. I slutändan var det
ungefär samma andel som blev godkända.
Det har kommit ett nytt beslut från Chalmers vice rektor som säger att vid alla
större reformer så behöver kurserna vara multiplar av 7,5 hp. Detta innebär
att alla kurser förutom kandidatarbetet ska ha en omfattning på 7,5 hp.
På sistone har det även varit fler fall i disciplinnämnden än tidigare. Detta rör
sig primärt om fall av misstänkt plagiat. Den grupp som är mest överrepresen-
terad är utbytesstudenter.

§8 PA-möte Vi har möte med PA idag vid 15.15. Ortis frågar vad vi vill ta upp utöver
programmeringen. Alex tycker att vi bör fråga om de har någonting som de vill
ha med på Student Voice.

§9 Study Visit Alex har personligen fått ett mail om att en grupp studenter från Holland
kommer att komma på studiebesök på lördag. Han frågade där om vi i SNF
skulle vilja göra något med dem. Det framkommer att Alex är den enda av oss
som inte redan är upptagen på lördag och han vill inte gärna göra det själv.

§10 Student Voice Ortis hade tänkt att han skulle säga att han har fixat en mall för hur plan-
schen till Student Voice ska se ut, men det har han inte gjort. Han vill dock
diskutera lite kring vilka frågor vi vill ha med. Det diskuteras fram att vi vill
ha med frågan från sist om studenternas kunskap kring masterval, exjobb, osv.
Dessutom vill vi ha med en fråga om hur folk kan påverka sin utbildning, en
om återhämtning och en om att ha tentor med godkänt-del. I mån av plats kan
vi även ha en liten del om fruktkorgen som levereras till Focus. Utöver det så
anser vi att vi inte ska prioritera att ha med frågan om arrangemangsutbud
från sist, samt en fråga om bästa/sämsta kurser.

§11 Övriga frågor

§12 Nästa möte Tisdag 23/4, kl. 12:01 i Acceptorn.

§13 Mötets avslutande Adam Orthag avslutar mötet kl. 12:44!
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Figur 1: https://xkcd.com/2582/
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